
Folkemøte i Kvalsund 
Referat 

 

Tema: Kommuneplanens samfunnsdel og arealdel 

Tid: 15 september 2020 

Deltagelse: 37 fremmøtte innbyggere + 6 fra administrasjonen 
 

Administrasjonen innledet om kommuneplanen samfunnsdel og arealdel. 

Diskusjon blant møtedeltagerne. 

 

Innspill /forslag i plenum: 

 

Styrker: 

o Stort areal vi kan bruke til diverse utviklingsprosjekter. 

o Store muligheter til å benytte naturen til rekreasjon, plass til begge deler. 

o Vi har sykehus med høy faglig kompetanse, utdanningsinstitusjon. 

o Mye godt arbeid lagt ned i folkehelsearbeid 

o Andre store aktører som gir arbeidsplasser. 

o Hammerfest kommune ved brann og redning gjør mye bra regionalt, IUA 

oljevern og utdanning av deltidsbrannkorps. 

o Bra med industri, men vi trenger også idrett. 

Utfordringer og muligheter: 

 Sametinget er alltid et hinder for tiltak i utmark. Stopper alt vi prøver på. 

Politisk ledelse må snakke med nasjonale politikere om det. 

 Masse areal som kan brukes til skiløyper. 

 Mye bra folkehelsearbeid i Hammerfest. 

 Det er for få ildsjeler til å dra lasset. Ildsjeler birdrar til bolyst. 

 Etablere en fast plattform der kommunen og lag/foreninger samordner 

sine aktiviteter og styrer målbevisst mot felles mål. 

 Kulturlivet blir for sentrert rundt AKS/byen. Bevisst bruke distriktene 

som kultursatelitter. 

 Nattbuss til Kvalsund eller servicebuss for at alle kan få tilbud om 

transport. Servicebussen kan bestilles og gå mellom småstedene og 

Kvalsund. 

 Frivillighetskoordinator i Hammerfest og Kvalsund. 

 Ikke fjern folkehelsekoordinatoren. 

 Ta vare på Kvalsunddalen. 

 Pendlermulighet for helsearbeidere og andre yrker – gir tilgang til 

kvalifisert personell i distriktene. 

 Ønsker ikke ankringsplass utenfor Kvalsund. Den bør tas bort. Ønsker 

ikke se på store båter i havna. 



 Gang- og sykkelvei ut mot Halsen/Tappen må prioroteres. Det er farlig å 

gå der. 

 Skolen kan brukes som eldreboliger når ny skole er bygd. Vi trenger 

botilbud for eldre. 

 Kulturminner må være tema i begge planer. 

 Turisme og reiseliv må vektlegges, særlig på Skaidi. 

 Det er for mye akvakultur. Bør ikke være i Torskefjord. Vi behøver ikke 

mere akvakultur i Sammelsundet. 

 Kollektivtrafikken er for dårlig. Ikke busstilbud og eldre kommer seg ikke 

til byen. 

 Er det med grøntanlegg og parkanlegg i arealplanen? 

 Få inn folkehelsekoordinator i samfunnsplanen. Det er behov for det. 

 Skaidi er sentrum i en stor region. Det bør være mulig å få inn flere 

butikker der enn i dag. 

 Det er lagt inn sterke begrensninger for boligbygging i arealplanen. Er 

dette logisk? Man får lov å bygge bolig på Seiland men ikke i 

Repparfjord. Hvorfor det?  

 Mulighet for boligbygging i Neverfjord? 

 Gang-og sykkelvei hele veien fra Skaidi til Hammerfest er ønskelig. 

Ønskelig med gang-og sykkelvei fra Halsen til Gargo og Stallogargo. 

 Den gamle skolen i Kvalsund gjøres om til bosenter for eldre. 

 Hellerisningsparken i Kvalsund bør sikres og utvikles. 

 Få vern av kulturminner i arealplanen. 

 Turisme 

 Det er flere barn på skolen som kommer fra distriktet enn fra sentrum. 

 Fortetting gjør oss urolig. Tromsø er skrekken. Et aktivum i Kvalsund er å 

ha god plass. Plass er kvalitet. 

 Næringsareal og dens aktivitet kan med fordel samles i større grad. 

 Infrastruktur for fiskere og fiskebruk mangler i sentrum. Man må ta hjem 

alt utstyr. 

 Fra Tappen til Aris skal det ikke bygges boliger. Hvorfor? 

 Spredte næringseiendommer. Hva skjer med dem? Vi har jo vann og 

kloakk i tettstedene. 

 Må det være 0 boliger i LNFR spredt?. Kan vi ikke putte på et hus her og 

der? 

 

Hva er viktigst? 

 Kollektivtrafikk  

 Tilbud til eldre 

 Boliger  



 

 


